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Szanowny Pan

MarekWojtkowski
Prezydent m. Wloclowko

W nawiqzaniu do mojej interpelacji zloionej w dniu 76.02.201gr do pano

Prezydenta w sprowie zamion mieszkari w 2016 i 2077 roku nq kt6ra to do dnia
dzisiejszego nie otrzymalem odpowiedzi oraz ponownej proiby zloionej ustnie
podczos obrod Sesji Rady Miasta w dniu 27.04.2018r , ponowiom prolbq o
przygotowanie odpowiedzi w tej sprawie. szczeg6lnie interesuje mnie ile
dokonano zomion mieszkari z tytutu zodlu2enio-odzyskania zodluienia
czynszowego w wyniku zamiany mieszkart.

Z powohoniem


